

Indigenous Student Internship Program



At CGI in Canada, we believe in fostering inclusivity and creating opportunities for all. In Fall 2024, we launched our Indigenous Student Internship program designed to provide Indigenous students with equitable access to professional growth and development opportunities, paving the way for a more diverse and inclusive workplace.



Are you an Indigenous post-secondary student in **Ontario** or **Atlantic Canada** ready to launch your career journey? Embark on a transformative journey with our Indigenous Student Internship program!

For electronic
applications,
scan the QR-
code:



The program offers exciting internship opportunities in Ontario & Atlantic Canada with a start date of **September 2025** and flexible work terms that vary between 4-12 months, in a variety of roles:

For physical applications:

Fax: 514 415 3999

To fax your resume,
kindly address it to:

Maria Khan
Campus Recruitment,
Canada, CGI
maria.khan@cgi.com

Mail:

To mail your resume, kindly
address the letter to:

Maria Khan, CGI
15e étage
1350 Boul. René-Lévesque Ouest
Montréal, Québec, H3G 1T4

Phone:

If you are not able to fax, mail or
submit your resume online, please
contact this phone number and
leave a voicemail message with
your contact information. A member
of the CGI team will be in touch.
(647) 222-3447

- Junior Business Analyst
- Project Intern
- Junior Full Stack Java Developer

What's in it for you:

- Professional development tailored to your growth.
- Guidance from experienced mentors and leaders
- Networking with peers in our national co-op program
- Access to affinity groups like REACH (Representation, Ethnicity, and Cultural Heritage), Neurodiversity, and more

Eligibility requirements:

- To be eligible you must self-identify as an Indigenous Person (First Nations, Inuit, or Métis)
- Enrolled in a post-secondary program in Canada
- Legally entitled to work in Canada
- For select roles, ability to be granted an Enhanced level security clearance



Programme de stages pour étudiants et étudiantes autochtones

Chez CGI au Canada, nous croyons à l'inclusivité et à l'égalité des chances pour tout le monde. À l'automne 2024, nous avons lancé notre programme de stages pour étudiants et étudiantes autochtones afin de leur offrir un accès équitable aux occasions de croissance et de perfectionnement professionnel et de favoriser un milieu de travail diversifié et inclusif.

Êtes-vous un étudiant ou une étudiante autochtone de niveau postsecondaire **au Québec** qui veut lancer sa carrière? Participez au programme de stages pour étudiants et étudiantes autochtones!

Vous aurez l'occasion unique de faire des stages au Québec à partir de **septembre 2025**. Ces stages varient entre quatre et douze mois et couvrent les domaines suivants :

- Analyste d'affaires junior(e)
- Stagiaire de projets
- Développeur ou développeuse junior(e)

Qu'est-ce que vous y gagnez?

- Perfectionnement professionnel sur mesure
- Conseils de mentors/mentores et de leaders d'expérience
- Programme national offrant un réseautage avec des pairs
- Accès aux groupes d'affinité comme REACH (représentation, ethnicité et héritage culturel), Neurodiversité et autres

Critères d'admissibilité

- Autodéclaration comme personne autochtone (membre des Premières Nations, des Inuits ou des Métis)
- Le bilinguisme (français et anglais) est requis pour ce poste en raison de la nature du rôle nécessitant des interactions avec des clients nationaux et mondiaux
- Inscription à un programme d'études postsecondaires au Canada
- Droit de travailler légalement au Canada



Pour envoyer une demande électronique, scannez le code QR :



Pour envoyer une demande papier :

Télécopieur : 514-415-3999

Envoyez votre CV par télécopieur à l'attention de :

Maria Khan
Recrutement sur les campus,
Canada, CGI
maria.khan@cgi.com

Courrier :

Envoyez votre CV par la poste à l'attention de :

Maria Khan, CGI
15^e étage
1350, boul. René-Lévesque Ouest
Montréal (Québec) H3G 1T4

Téléphone :

Si vous n'êtes pas en mesure d'envoyer votre CV en ligne, par télécopie ou par la poste, composez le numéro de téléphone ci-dessous et laissez un message contenant vos coordonnées. L'équipe de CGI communiquera avec vous.

(647) 222 3447

